

**MAJOR-GENERAL C.J. ZIMMER,
MSM, CD**

ACTING ASSISTANT DEPUTY MINISTER



Hailing from Esterhazy, Saskatchewan, Major-General Christopher Zimmer joined the Canadian Forces as an Air Logician in 1990 and graduated from RMC in 1994.

During his career, MGen Zimmer has occupied a number of tactical, operational and strategic positions at Goose Bay, Cold Lake, Winnipeg, Kingston and Ottawa. Most recent key positions includes Commander of Canadian Material Support Group (CMSG) and Director General Support/ Strategic J4 within the Strategic Joint Staff (SJS) at National Defence HQ.

MGen Zimmer has deployed twice with the fighters in support of operations in Kosovo and then as the Chief of Staff for the JTF-Afghanistan Air Wing. He holds an MBA, an MDS and an MPA and is a graduate of the National Security Program (NSP) at the Canadian Forces College in Toronto.

In 2021, MGen Zimmer joined the team at Assistant Deputy Minister (Data, Innovation, Analytics) and he has been the Acting ADM since February, 2022.

MAJOR-GÉNÉRAL C.J. ZIMMER, MSM, CD

SOUS-MINISTRE ADJOINT PAR INTÉRIM



Originaire d'Esterhazy, en Saskatchewan, le major-général Christopher Zimmer s'est joint aux Forces canadiennes en tant que logisticien aérien en 1990 et a obtenu son diplôme du CMR en 1994.

Au cours de sa carrière, le Mgén Zimmer a occupé plusieurs postes tactiques, opérationnels et stratégiques à Goose Bay, Cold Lake, Winnipeg, Kingston et Ottawa. Les postes clés les plus récents comprennent ceux de commandant du Groupe de soutien matériel canadien (GSMC) et de directeur général du soutien/J4 stratégique au sein de l'état-major interarmées stratégique (ÉMIS) au QG de la Défense nationale.

Le Mgén Zimmer a été déployé deux fois avec les chasseurs en support des opérations au Kosovo, puis en tant que chef d'état-major de l'escadre aérienne de la FOI-Afghanistan. Il est titulaire d'une MBA, d'une MDS et d'une MPA et est diplômé du Programme de sécurité nationale (PSN) du Collège des Forces canadiennes à Toronto.

En 2021, le Mgén Zimmer s'est joint à l'équipe du sous-ministre adjoint (Données, innovation, analytique) et il est le SMA par intérim depuis février 2022.